
 

 

VERSLAG          Concept 
 
Jaarvergadering SBOB op 12 april 2023 in de Houtrustkerk 
 
In totaal zijn zo’n zestig mensen aanwezig: bewoners, vrijwilligers, bestuursleden. 
 
 
Maak het mee in de Bomenbuurt 
 
Ineke Mulder opent de bijeenkomst, ze vindt het mooi dat de opkomst weer groter is dan vorige 
jaren. ‘Maak het mee in de Bomenbuurt’ kun je op twee manieren verstaan. Maak het méé, in de 
zin van wees er bij. En Máák het mee, bouw samen aan een goed leefklimaat in onze wijk, als 
vrijwilliger, ondernemer of school bestuur. 
 
Ze loopt vervolgens een aantal belangrijke gebeurtenissen na van het afgelopen jaar: 
• Onze bewoner ondersteuner Saskia de Swart heeft een andere baan, haar opvolgster is Leen 

van der Heijdt, waar we erg blij mee zijn. Zij woont ook in De Bomenbuurt. 
• Er is heel goed samengewerkt met het stadsdeel (recent nog voor het organiseren van de 

vrijmarkt) en de winkeliersvereniging (BIZ Fahrenheitstraat) ondermeer voor de IJsbaan. 
• Donkere wolken pakken zich samen boven het perceel in de Acaciastraat waar we het 

Wormenhotel hebben, de speeltuin en de fietsenstalling. De gemeente heeft het perceel en het 
onroerend goed daarop al lang geleden aan een projectontwikkelaar verkocht, die heeft ons 
jarenlang gedoogd maar heeft nu andere plannen.Hij heeft het verkocht, ook het pand waar nu 
DAK en Kunst en Kids in gevestigd zijn. Het zou kunnen dat wij er weg moeten. Hans Verboom 
en de SBOB kijken wat hier nog aan te doen is. Nico Koemans van de BIZ denkt dat er mogelijk 
alternatieven zijn. Hans en Nico gaan hier mee verder. 

• Het Dreeshuis heeft een andere bestemming gekregen en wij volgen dat, en niet alleen dat, een 
werkgroep van de SBOB doet mee: Lars van de werkgroep Duurzame Bloemen en Bomenbuurt 
schetst de mogelijkheid daar zonnepanelen te installeren en een ‘groene muur’ te realiseren. 
Hiervoor heeft de werkgroep een voorstel uitgewerkt en een prijs gewonnen met een geldbedrag 
die de kosten kunnen dekken. Het gaat langzaam en het zou kunnen dat anderen het initiatief 
van de werkgroep overnemen. Dat maakt Lars niet veel uit: als het maar gebeurt! 

• De bedoeling is om in het Dreeshuis ook ruimte voor ondernemers en maatschappelijke 
organisaties op te nemen. Wij kijken ook naar mogelijkheden voor onszelf.  

• Er zijn bewoners die informeren of wij een werkgroep Groen hebben. Die hebben we (nog?) niet, 
maar het bestuur van de SBOB zou zo’n initiatief hartelijk verwelkomen. Ineke verwijst naar de 
Vogelwijk waar zo’n initiatief succesvol is. 

• Het stadsdeel heeft een nieuwe directeur: Daniël van Drunen. Hij is er vanavond voor het eerst 
bij. 

• De Boomgaard heeft een nieuwe hoofdredacteur: Raymond Krul. Mies Mikx die hoofdredacteur 
was, blijft lid van de redactie. Ineke benadrukt nog eens hoe belangrijk De Boomgaard voor onze 
wijk is, bewoners noemen dat (en de Fahrenheitstraat) als je ze vraagt wat ze fijn vinden aan de 
wijk. Dank Mies! 

• Dankzij de inzet van en Sijmen de Goede met geweldige hulp van Michael Juten er dit jaar weer 
een vrijmarkt. Michael zoekt nog vrijwilligers voor diverse klussen. Hans Verboom biedt aan 
mensen te benaderen die zich ingezet hebben voor de IJsbaan. Michael neem het volgend jaar 
helemaal van Sijmen over. 

• Rond de herontwikkeling van het oude Rode Kruis Ziekenhuis is het de laatste tijd een beetje stil. 
Vanuit de Vogelwijk komt misschien een initiatief voor een ‘collectief opdrachtgeverschap’ . Meer 
informatie op herontwikkelingsportlaan.nl. 

• Fijn was het om te zien dat er weer evenementen georganiseerd konden worden in verschillende 
straten en op het Kastanjeplein. Daar was weer het zomerfeest, Haloween en de IJsbaan. 

• Het Kastanjeplein heeft van de gemeente Den Haag een platina klinker ontvangen, een 
bijzondere prijs voor hun langdurige inzet voor dit plein. 

• Hoe jammer is het toch dat het maar niet lukt om van het wijkcentrum Onder de Bolster dat 
grenst aan het Kastanjeplein een meer aantrekkelijke plek te maken waar mensen elkaar kunnen 
ontmoeten en gebruik kunnen maken van faciliteiten. 



 

 

 
 
 
 
 
Verslag jaarvergadering 13 april 2022 
 
Akkoord 
 
Jaarverslag en plan voor 2023 SBOB 
 
Geeft geen aanleiding tot opmerkingen 
 
Jaarrekening SBOB 
 
De penningmeester legt uit: 
 
Voor de SBOB als geheel krijgen wij inkomsten uit de basissubsidie van de gemeente, 
advertenties in De Boomgaard en vrijwillige donaties voor De Boomgaard (nu al € 800,—). De 
basissubsidie is lager geworden, voor 2022 is dat eenmalig gecompenseerd. Daardoor is het 
gelukt om quitte te draaien in. Voor de komende jaren zal dat moeilijk zijn. We kunnen wel interen 
op een eigen vermogen, maar dat is ook eindig.  
De werkgroep Fietsenstallingen heeft in 2022 minder uitgegeven aan onderhoud. 
 
Bij elkaar (SBOB en Fietsenstallingen) was het resultaat positief. Zie ook de overzichten in het 
jaarverslag. 
 
De kascommissie controleert de penningmeester en heeft alle inkomsten en uitgaven nagelopen. 
De commissie adviseert de jaarvergadering om de jaarrekening en balans goed te keuren. Dit 
gebeurt. 
 
Kascommissie 
 
Daar is een vacature omdat Arjan Schoolderman bestuurslid wordt van de SBOB. Michael Juten is 
bereid om lid te worden van de kascommissie. 
 
Samenstelling bestuur 
 
Ineke Mulder, Jelle Bloemink (niet aanwezig) en Joost van Mierlo treden af. Kandidaten voor de 
opvolging: Maria Angenent i(voorzitter), Adrie van den Berge (secretaris) en Arjan Schoolderman 
(lid).  
De vergadering gaat akkoord met deze voordracht. 
 
Ineke overhandigt Maria als symbool voor de overdracht de sleutel van Onder de Bolster. Maria 
zegt dat ze zich graag wil inzetten voor de bewoners in de wijk, dat ze bereikbaar wil zijn. 
 
Peter Hoogvliet bedankt Joost en Ineke. Joost zullen we missen met zijn vaak verrassende en 
verfrissende inbreng, zijn humor en ironie. Ineke was heel lang voorzitter , Peter vat haar kracht 
samen in een beeld: dat van het bankje dat zij voor haar huis heeft staan. Een ontmoetingsplek vol 
hartelijkheid en belangstelling, maar af en toe ook een strafbankje, want Ineke kan ook wel streng 
zijn. Als bestuur gaan we apart nog een keer afscheid nemen van Ineke en Joost. 
 
Het inhoudelijke deel van deze avond is gewijd aan 
 
Operatie Bomenbuurt 
 



 

 

Hakim Abberouch en Pauline van den Broeke nemen ons mee in het verleden en de toekomst. 
Voor hun presentatie zie:  (verwijzing naar onze website waar hun presentatie op staat?). Hakim 
vertelt hoe al langer met veel mensen gewerkt is aan een wijkvisie, en hoe het streven is om met 
de rioolvervanging de buurt opnieuw in te richten. Pauline is projectleidster op het stadhuis om, 
zoals zij het zelf zegt, dit project verder te brengen op het stadhuis. Dat gaat niet vanzelf, er is 
geen geld gereserveerd voor de herinrichting (wel voor de rioolvervanging) en het is niet zeker dat 
dit geld er komt.  
Ze stelt zich voor om samen (gemeente, scholen, ondernemers, bewoners) de komende tijd de 
herinrichting te concretiseren én belangen af te wegen en keuzes te maken, immers niet alles wat 
we willen of mooi zou zijn kan in onze wijk, daar is gewoonweg niet voldoende ruimte voor.  
 
Wie meer wil weten, kan kijken op operatiebomenbuurt.nl. Iedereen kan daar ook reacties 
achterlaten of suggesties doen. 
 
Na de presentatie geven een aantal bewoners een reactie: 
• De gemeente weet al heel veel van ons en over ons, we zijn al jaren bezig met enquêtes, 

onderzoek, bijeenkomsten. Waarom starten we nu niet, anders halen we niet eens 2025 (het jaar 
dat de rioolvervanging staat gepland). Stoppen met praten, nu beginnen. 

• Een aantal bewoners maakt zich veel zorgen over de verkeerssituatie en de -veiligheid in de 
wijk, met name rond de Europese school, Beeklaan en Morsestraat. Gepresenteerde plannen 
geven geen vertrouwen dat de situatie erop zal verbeteren, integendeel. 

• De communicatie vanuit de gemeente over deze plannen wordt als onduidelijk ervaren, met 
name als het gaat om de status van wat ter tafel ligt 

• Cijfers worden betwijfeld 
• Wacht niet op een totaalaanpak voor de wijk, maar ga snel aan de gang met maatregelen om de 

ergste knelpunten weg te halen 
 
Veel zorgen waar Hakim en Pauline ook geen pasklare antwoorden op hebben. Zij gaan uit van 
wat experts hun aanreiken. Wat nu voorligt aan verkeersmaatregelen is een plan, een eerste 
oefening.  
 
De stadsdeel directeur sluit af; er moet een vervolg op deze sessie komen, dat is duidelijk. Vanuit 
het stadsdeel zal dat voorbereid worden. 
 
vdB 
14 april 2023 


